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Ontwerp van wet tot wijziging van de wet van
8 augustus 1981 totoprichting van hetNatio-
naal Instituut voor oorlogsinvaliden,oud-strij-
ders en oorlogsslachtoffers en van de Hoge
Raad voor oorlogsinvaliden, oud-strijders en
oorlogsslachtoffers

VERSLAG
NAMENS DE COMMISSIE VOOR DE

VOLKSGEZONDHEID EN HET LEEFMILIEU
UITGEBRACHT

DOOR DE HEER VANGEEL

De Commissie voor de Volksgezondheid en het Leefmilieu
heeft op 22 juni 1983 een korte bespreking gewijd aan dit
ontwerp van wet.

De Staatssecretaris voor de VolksgezondheidenhetLeef-
milieu heeft er in de commissie op gewezen dat er op dit
ogenblik moeilijkheden bestaan met de betrokken federaties
voor het aanstellen van twee ondervoorzitters in het Insti-
tuut voor oorlogsinvaliden, oud-strijders en oorlogsslachtof
fers.

De drie groepen van gerechtigden zouden graag elk een
ondervoorzitter voorstellen. Indien er drie zouden kunnen
aangesteld worden, zouden deze moeilijkheden gemakkelijk
kunnen opgelost worden.

Aan de werkzaamheden van de Commissie hebben deelgenomen :
Vaste leden : de heren Cuvelier, voorzitter; Coppens. de dames Detruelle-

Ghobert. Herman-Michielsens, de heren Leclercq. Poulain, Mevr. Remy-Oger.
de heren Sondag. Vandekerckhove, Vandermeulen, Vannieuwenhuyze, Verbist en
Vangeel, verslaggever.

Plaatsvervanger : de heer Claeys.
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Projet de loi modifiant la loi du 8 août 1981
portant création de l'Institut national des
invalides de guerre, anciens combattants et
victimes de guerre ainsi que du Conseilsupé-
rieur des invalides de guerre, anciens com-
battants et victimes de guerre

RAPPORT
FAIT AU NOM DE LA COMMISSION

DE LA SANTE PUBLIQUE ET DE
L'ENVIRONNEMENT
PAR M. VANGEEL

La Commission de la Santé publique et de l'Environne-
ment a brièvement examiné le présent projet de loi au cours
de sa réunion du 22 juin 1983.

Le Secrétaire d'Etat à la Santé publique et à l'Environne-
ment a fait remarquer que la nomination de deux vice-
présidents à l'Institut national des invalides de guerre, anciens
combattants et victimes de guerre soulève certaines difficultés
au sein des fédérations concernées.

Chacun des trois groupes intéressés voudrait présenter
son propre candidat à la vice-présidence. Si trois nomina-
tions étaient possibles, les difficultés seraient facilement apla-
nies.

Ont participé aux travaux de la Commission :
Membres effectifs :MM. Cuvelier, président: Coppens, Mmes Delruelle-Ghobert,

Herman-Michielsens, MM. Leclercq. Poulain. Mme Remy-Oger, MM. Sondag.
Vandekerckhove. Vandermeulen. Vannieuwenhuyze. Verbist et Vangeel, rap-
porteur.

Membre suppléant : M. Claeys.
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Er is in de voorgestelde tekst bepaald dat er minstens één
Nederlandstalige en één Franstalige vice-voorzitter moet aan-
gesteld worden.

De Staatssecretaris vraagt aan de leden van de Commissie
begrip voor de huidige moeilijkheden in het Instituut.

De voorzitter heeft ontslag gegeven en er is nog geen op-
volger gevonden. De administrateur-generaal kan nog niet
benoemd worden. Ook rond de aanstelling van de onder-
voorzitters bestaan moeilijkheden. Dit alles weegt op het
goed functioneren van het Instituut.

Om een stap in de goede richting te kunnen zetten vraagt
de Staatssecretaris de goedkeuring van het ontwerp.

De Staatssecretaris wijst er ook nog op dat de Raad van
State over dit ontwerp gunstig heeft geadviseerd (zieGedr.
St. Senaat nr. 510 (1982-1983) - nr. 1, blz. 3).

Bespreking

Een lid vraagt zich af waarom in artikel 1 van het ont-
werp een keuze wordt gelaten. Zou het niet beter zijn meteen
te bepalen dat er drie vice-voorzitters moeten worden aan-
gewezen ?

De Staatssecretaris antwoordtdat in dehuidigecontext
drie ondervoorzitters nodig zijn. De toestand kan evenwel
evolueren, vandaar de keuzemogelijkheid

Een ander lid vraagt of het de bedoeling is dat ieder van
de vice-voorzitters een gewest zou vertegenwoordigen.

De Staatssecretaris antwoordt hierop ontkennend. Het is
zo dat de verenigingen van de oud-strijders, van de oorlogs-
slachtoffers en van de oorlogsinvaliden elk een vice-voor-
zitter wensen voor te dragen.

Opde vraag van een derde intervenant of dit ontwerp geen
precedent zal scheppen, antwoordt de Staatssecretaris dathet
alleen de bedoeling is een punctueel probleem op te lossen.
In de raad van beheer is een overeenkomst bereikt overde
benoeming van drie vice-voorzitters

Zolang de wet niet is aangepast, blijft de toestand geblok-
keerd omdat elk van de drie verenigingen een vice-voorzit-
ter wenst.

De artikelen en het geheel van hetontwerp van wetwor-
den ter stemming gelegd en aangenomenmet 13 stemmenbij
2 onthoudingen.

Dit verslag is goedgekeurd bij eenparigheid vande 15 aan-
wezige leden.

De Verslaggever, De Voorzitter,
J. VANGEEL. E. CUVELIER.

De Voorzitter,
E. CUVELIER.

Le texte propose stipule qu'il faut nommer au moins un
vice-président francophone et un vice-président néerlando-
phone.

Le Secrétaire d'Etat demande aux membres de la Com-
mission qu'ils essaient de comprendre les difficultés actuelles
de l'Institut.

Le Président a démissionné et aucun successeur ne lui a
encoreété trouvé. L'administrateur général n'a pas encore
pu être nommé. A cela s'ajoute maintenant les complications
auxquelles donne lieu la nomination des vice-présidents. Cette
situation pèse évidemment sur le bon fonctionnement de
l'Institut.

Le Secrétaire d'Etat demande l'approbation du présent
projet de loi,afin de pouvoir faire un pas dans la bonne
direction.

Il rappelle aussi que le Conseil d'Etat a émis un avis favo-
rable sur le projet (cf. Doc. Sénat nº 510 (1982-1983) - nº 1,
p. 3).

Discussion

Un membre se demande pourquoi l'article 1er du projet
laisse une possibilité de choix. Ne serait-il pas préférable de
stipuler d'emblée qu'il faut nommer trois vice-présidents ?

Le Secrétaire d'Etat répond que dans le contexte actuel,
il faut trois vice-présidents. Une possibilité de choix est tou-
tefois prévue, étant donné que la situation peut évoluer.

Un autre membre demande si l'objectif est d'avoir un vice-
président par région.

Le Secrétaire d'Etat répond par la négative. Il faut toute-
fois tenir compte du fait que chacune des trois associations,
à savoir l'association des anciens combattants, celle des victi-
mes de la guerre et celle des invalides de guerre, souhaite pré-
senter son propre candidat à la vice-présidence.

Un troisième intervenant ayant demandé si ce projet ne
constituera pas un précédent, le Secrétaire d'Etat répond qu'il
vise uniquementà résoudre un cas d'espèce. Le conseil d'ad-
ministration s'estmis d'accord sur la nomination de trois
vice-présidents.

Tant que la loi n'aura pas été adaptée, la situation reste-
ra bloquée, étant donné que chacune des trois associations
souhaite avoir son propre vice-président.

Misaux voix, les articles et l'ensemble du projet de loi ont
été adoptés par 13 voix et 2 abstentions.

Le présent rapport a été approuvé à l'unanimité des15
membres présents.

Le Rapporteur, Le Président,
J. VANGEEL. E. CUVELIER.

Le Président,
E. CUVELIER.
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